



**The New Brunswick Federation of Music Festivals Incorporated
La Fédération des festivals de musique du Nouveau-Brunswick inc.**

**Executive Director / directrice générale: Barbara Long
President / président: Rhéal Fournier**

11119 Route 130, Somerville, N.B. E7P 2S4 506.375.6752 info@nbmf.org
www.nbmf.org www.ffmnb.org

For immediate release

Provincial Choral Competition Results

The Provincial Music Festival finals offers a taped choral competition in fourteen classes.

Dr. Sarah Morrison judged six taped choral entries in three different classes.

The complete results of the competition are:

Pour publication immédiate

Résultats – concours chorale provincial

Le Festival de musique provincial offer une compétition enregistrée pour chœurs, répartie en quatorze catégories.

Dr. Sarah Morrison à évalué 6 enregistrements de chœurs participant dans les trois catégories à la compétition.

Voici les gagnants:

CLASS / CATÉGORIE 3100 – The Honourable Barbara J. Hagerman Award

Community Choir, 19 years of age and over / Choeur Communautaire, 19 ans ou plus

First Place / 1er prix – Saint John Chorale

NB Competitive Festival of Music [Saint John]

Director / Directeur – Spencer Belyea

CLASS / CATÉGORIE 3103 – PRIX PAUL J. BOURRET AWARD

School Choir, 19 years of age and under / Chœur Scholaire, 19 ans ou moins

First Place and recommended to the National Music Festival – Harbour View Chazz

1er prix et une recommandation lui permettant de participer à la compétition du Festival national de musique

NB Competitive Festival of Music [Saint John]

Director / Directeur: Christopher Lane

Second Place / 2e prix – Saint John High School Concert Choir

NB Competitive Festival of Music [Saint John]

Director / Directrice: Patricia Gallagher

Third Place / 3e prix – BHS Combined Choir

Bathurst Music Festival de musique de Bathurst

Director / Directeur: Jeff MacQuarrie

Honorable Mention – Woodstock High School Choir

Carleton County Music Festival

Director / Directeur: Will Davidson

CLASS / CATÉGORIE 3106 – DAVID OUCHTERLONY AWARD

School Choir, 16 years of age and under / Chœur Scholaire, 16 ans ou moins

First Place / 1er prix – Divine Mercy Catholic School Choir

NB Competitive Festival of Music [Saint John]

Director / Directrice: Paula Dobbelsteyn

The NB Federation of Music Festivals, the umbrella organization for the fourteen local festivals around the province, sponsors the NB Provincial Music Festival. The Provincial Music Festival is under the direction of the Executive Director, Barbara Long, of Hartland and an executive committee with representatives from various local festivals around the province.

La Fédération des festivals de musique du Nouveau-Brunswick, qui chapeaute les quatorze festivals régionaux de la province, commandite le Festival de musique provincial du Nouveau-Brunswick. Le Festival de musique provincial est sous la direction de sa directrice exécutive, Mme Barbara Long, de Hartland, et d'un comité de direction où siègent divers représentants des différents festivals régionaux de la province.